
ZÁPIS Z USTAVUJÍCÍHO ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 

ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY V 

ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 12. 6. 2023 

Přítomní senátoři jmenovitě (bez titulů): Červený, Hajduchová, Havierniková, Hudáčková, 

Kimmer, Kimmerová, Michalcová, Šedová, Franta, Hošek, Kincl 

Nepřítomní senátoři (bez titulů): Vaníčková (omluvena), Novák (neomluven) 

Přítomní hosté (bez titulů): Chloubová 

Za členy volební komise přítomni: Stasková (předsedkyně), Svatoš (místopředseda) 

Předsedkyně volební komise do Akademického senátu Zdravotně sociální fakulty Jihočeské 

univerzity v Českých Budějovicích pro období 2023 - 2025 PhDr. Věra Stasková, Ph.D. zahájila 

ustavující zasedání, přivítala přítomné a seznámila je s programem zasedání senátu. Hlavním 

bodem programu je volba vedení AS ZSF JU. Dále předsedkyně předala zvoleným senátorkám 

a senátorům Osvědčení o zvolení.  

 

1. Volba předsedy AS ZSF JU pro rok 2023 - 2025 

Předsedkyně volební komise přítomným představila systém volby předsedy senátu. Nejdříve 

vyzvala všechny členy senátu z řad akademických pracovníků, aby se představili. Dále zahájila 

volbu předsedy senátu. Vyzvala ty členy senátu, kteří nesouhlasí s kandidaturou, aby vyjádřili 

svůj nesouhlas. 

S kandidaturou nesouhlasí: Červený, Hajduchová, Havierniková, Kimmer, Kimmerová, 

Šedová 

S kandidaturou souhlasí:  Hudáčková, Michalcová 

Skrutátoři: Stasková, Kincl 

Předsedkyně vyzvala přítomné senátory k volbě předsedkyně AS ZSF JU.  

PhDr. Andrea Hudáčková, Ph.D. PRO 10 

Ing. Lenka Michalcová, Ph.D.  PRO 0 
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Předsedkyní AS ZSF JU pro období 2023 – 2025  byla zvolena Andrea Hudáčková   

Předsedkyně AS ZSF JU poděkovala přítomným senátorkám a senátorům za důvěru a rovněž 

poděkovala předsedkyni volební komise za průběh voleb. Předsedkyně volební komise předala 

předsedkyni Protokol o průběhu voleb do Akademického senátu ZSF JU konaných ve dnech 

11. 5. – 20. 5. 2023. Nově zvolená předsedkyně se ujala vedení zasedání senátu a též i 

vyhotovení zápisu.   

 

2. Volba místopředsedů AS ZSF JU pro rok 2023 - 2025 

Skrutátoři: Kimmerová, Kincl 

 

Volba místopředsedy z řad akademických pracovníků 

Navrženi byli: 

L. Šedová   – s kandidaturou souhlasí 

L. Michalcová  – s kandidaturou souhlasí 

Předsedkyně vyzvala přítomné senátory k volbě místopředsedy 

 

1. kolo volby 

1. kolo volby bylo prohlášeno za neplatné, neb bylo odevzdáno více hlasovacích lístků, než 

bylo přítomných senátorů. 

2. kolo volby 

doc. Mgr. Lenka Šedová, Ph.D. PRO 9 

Ing. Lenka Michalcová, Ph.D.  PRO 2 
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Místopředsedkyní AS ZSF JU z řad akademických pracovníků pro období 2023 – 2025 byla 

zvolena Lenka Šedová 



Volba místopředsedy z řad studentů 

Skrutátoři: Kimmerová, Šedová 

Navrženi byli: 

P. Kincl    – s kandidaturou souhlasí 

O. D. Franta   – s kandidaturou souhlasí 

Došlo ke změně na pozici skrutátora, neb byl P. Kincl navržen na místopředsedu.  

Předsedkyně vyzvala přítomné senátory k volbě místopředsedy z řad studentů 

1. kolo volby 

Pavel Kincl    PRO 6 

Ondřej Darek Franta    PRO 4 
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Vzhledem k tomu, že nikdo z kandidátů nezískal nadpoloviční většinu hlasů všech členů senátu 

(min 7), bylo přistoupeno ke 2. kolu volby. Předsedkyně senátu vyzvala studenty, aby se 

představili a sdělili členům senátu svou vizi členství v senátu. Oba kandidáti se představili. P. 

Kincl je studentem 1. ročníku studijního programu Zdravotnické záchranářství, O. D. Franta je 

studentem 2. ročníku studijního programu Všeobecné ošetřovatelství. Oba kandidáti jsou tedy 

v senátu poprvé, těší se na spolupráci s ostatními členy senátu, s vedením fakulty a na 

komunikaci s ostatními studenty. 

2. kolo volby 

Pavel Kincl    PRO 6 

Ondřej Darek Franta    PRO 5 
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Vzhledem k tomu, že nikdo z kandidátů opět nezískal nadpoloviční většinu hlasů všech členů 

senátu (min 7), bylo přistoupeno k 3. kolu volby. Předsedkyně senátu vyzvala znovu kandidáty, 

aby členům senátu podrobněji představili svou činnost v senátu z pozice místopředsedy z řad 

studentů. Oba kandidáti se shodli, že se chtějí aktivně zapojit do činnosti senátu a komunikovat 

s ostatními studenty. 



3. kolo volby 

Pavel Kincl    PRO 6 

Ondřej Darek Franta    PRO 5 

ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ  0   

Vzhledem k tomu, že stále nikdo z kandidátů nezískal nadpoloviční většinu hlasů všech členů 

senátu (min 7), bylo přistoupeno k 4. kolu volby. Předsedkyně senátu představila studentům 

jejich roli místopředsedy v senátu a zeptala se, zdali se na tuto roli cítí. Dále vyzvala kandidáty, 

aby sdělili senátu, jak chtějí komunikovat s ostatními studenty fakulty, jak je chtějí motivovat 

k různým podnětům a nápadům, které by mohli představit na zasedáních senátu. Oba kandidáti 

sdělili, že je jejich vizí oslovit další studenty a přinášet nové podněty. 

Senátorka Hajduchová se zeptala obou kandidátů na to, jaké studijní programy na fakultě 

existují. Ani jeden z kandidátů nevyjmenoval všechny studijní programy, ale dle odpovědí obou 

se na ZSF orientují, více ve zdravotnických programech. 

Senátorka Michalcová se zeptala, jak chtějí kandidáti oslovovat studenty dalších programů. 

O. D. Franta sdělil, že by hlavně komunikoval se studenty Všeobecného ošetřovatelství, jichž 

je značný počet. Přes ně by pak komunikoval s ostatními studenty. Dle něj je nereálné, aby byl 

ve spojení se všemi studenty.  

P. Kincl sdělil, že se během prvního roku studia spřátelil se studenty i z jiných studijních 

programů. Sdělil, že dle jeho názorů má dobré kontakty, na které se může spolehnout a myslí 

si, že by podněty, nápady ke zlepšení získal od nich.  

Senátor Červený se zeptal, zda oba kandidáti spolupracují se Studentskou komorou AS JU. Oba 

kandidáti shodně uvedli, že zatím ne. Oba kandidáti jsou poprvé členy AS ZSF a ještě neměli 

tu příležitost se fungováním Studentské komory AS JU seznámit. 

Nikdo jiný na kandidáty dotaz neměl. Předsedkyně senátu zmínila, že zde je vidět, že je nutná 

přítomnost všech členů senátu, na řadě jednání nepřítomnost senátorů může značně 

zkomplikovat jednání. Senátorka Vaníčková se předem omluvila, senátor Novák nikoli.  

Předsedkyně senátu vyzvala členy senátu k další volbě místopředsedy 

 

 



4. kolo volby 

Pavel Kincl    PRO 9 

Ondřej Darek Franta    PRO 2 
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Místopředsedou AS ZSF JU z řad studentů pro období 2023 – 2025 byl zvolen Pavel Kincl. 

 

2. Organizační záležitosti senátu 

Předsedkyně senátu sdělila všem členům senátu základní organizační informace o fungování 

senátu. Senátoři by si měli prostudovat Jednací a Volební řád AS ZSF, které jsou uveřejněny 

na webových stránkách.  

Zasedání senátu se koná minimálně 1x za semestr, nicméně je to závislé na agendě, kterou je 

nutné projednat. Zasedání jsou vždy plánovaná na pondělí od 14 hod., v případě změny, budou 

senátoři včas upozorněni. Senátoři budou o plánovaném zasedání vědět dlouho dopředu, aby si 

mohli upravit svůj pracovní či studijní rozvrh. Pokud by se zasedání konalo v době studentské 

praxe, studenti by z ní byli omluveni. V případě, že není nutné zasedání fyzicky a je možné 

agendu projednat per rollam, bude toto senátorům sděleno. Senát je usnášeníschopný, pokud je 

přítomna nadpoloviční většina všech senátorů – tedy 7, předsedkyně tedy vyzvala 

k odpovědnému přístupu všech senátorů. Omluvy ze zasedání je nutné zaslat včas na adresu 

předsedkyně. Pozvánka na zasedání a materiály k jednání jsou členům senátu zaslány týden 

před zasedáním, materiály jsou pak uloženy na webu ve složce, ke které mají přístup pouze 

senátoři po přihlášení.  

Společná adresa senátu: akademicky.senat@zsf.jcu.cz 

Z každého zasedání bude vyhotoven zápis, zápisem bude pověřen vždy jeden ze senátorů, dle 

abecedy. O vyhotovení zápisu bude pověřený senátor uvědomen předem. Příštím zápisem bude 

pověřen tedy senátor Červený. Zápis bude psán jednotnou formou a bude zasílán předsedkyni, 

dále jejím prostřednictvím všem senátorům k případnému doplnění. Až poté bude uveřejněn na 

webových stránkách.  

Nikdo ze senátorů neměl žádný dotaz. 



Děkanka ZSF pogratulovala všem členům senátu ke zvolení a sdělila, že se těší na spolupráci.  

Další zasedání senátu je pravděpodobné buď v prvním týdnu výuky v září, případně začátkem 

října. V případě výskytu nějaké agendy v létě, projednávala by se per rollam.  

Vzhledem k tomu, že nikdo z přítomných již neměl žádný dotaz ani připomínku, předsedkyně 

senátu ustavující zasedání ukončila. 

 

Zapsala: A. Hudáčková 


